

Mr. Cooper, for Mr. Mazankowski, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0584, 343-0729, 343-0756, 343-0869 to 343-0871 and 343-0884 concerning the Goods and Services Tax.—Sessional Paper No. 343-9/16I.

Mr. Cooper, for Mr. Mazankowski, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0623, 343-0663 et 343-0719 concerning the income tax system.—Sessional Paper No. 343-9/59A.

Mr. Cooper, for Mr. Mazankowski, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-0873 concerning the economy.—Sessional Paper No. 343-9/79.

Mr. Cooper, for Mrs. McDougall (St. Paul's), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0531, 343-0535, 343-0554 to 343-0559, 343-0563, 343-0582, 343-0590, 343-0604, 343-0620, 343-0625, 343-0626 to 343-0628, 343-0645, 343-0648, 343-0654, 343-0656, 343-0681, 343-0685, 343-0688 to 343-0692, 343-0710, 343-0757 et 343-0886 concerning the diversion of water to the United States.—Sessional Paper No. 343-9/63A.

Mr. Cooper, for Mr. McKnight, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0618, 343-0647, 343-0650, 343-0651 et 343-0768 concerning agriculture.—Sessional Paper No. 343-9/61E.

Mr. Cooper, for Mr. Valcourt, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0403, 343-0725 and 343-0730 to 343-0732 concerning East European immigrants.—Sessional Paper No. 343-9/19C.

Mr. Cooper, for Mr. Valcourt, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition No. 343-0621 concerning immigration.—Sessional Paper No. 343-9/85.

M. Cooper, au nom de M. Mazankowski, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n<sup>os</sup> 343-0584, 343-0729, 343-0756, 343-0869 à 343-0871 et 343-0884 au sujet de la taxe sur les produits et services.—Document parlementaire n<sup>o</sup> 343-9/16I.

M. Cooper, au nom de M. Mazankowski, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n<sup>os</sup> 343-0623, 343-0663 et 343-0719 au sujet de l'impôt sur le revenu.—Document parlementaire no 343-9/59A.

M. Cooper, au nom de M. Mazankowski, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n<sup>o</sup> 343-0873 sujet de l'économie.—Document parlementaire n<sup>o</sup> 343-9/79.

M. Cooper, au nom de M<sup>me</sup> McDougall (St. Paul's), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n<sup>os</sup> 343-0531, 343-0535, 343-0554 à 343-0559, 343-0563, 343-0582, 343-0590, 343-0604, 343-0620, 343-0625, 343-0626 to 343-0628, 343-0645, 343-0648, 343-0654, 343-0656, 343-0681, 343-0685, 343-0688 to 343-0692, 343-0710, 343-0757 et 343-0886 au sujet de la dérivation des eaux vers les États-Unis.—Document parlementaire n<sup>o</sup> 343-9/63A.

M. Cooper, au nom de M. McKnight, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n<sup>os</sup> 343-0618, 343-0647, 343-0650, 343-0651 et 343-0768 au sujet de l'agriculture.—Document parlementaire n<sup>o</sup> 343-9/61E.

M. Cooper, au nom de M. Valcourt, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n<sup>os</sup> 343-0403, 343-0725 et 343-0730 à 343-0732 au sujet des immigrants de l'Europe de l'Est.—Document parlementaire n<sup>o</sup> 343-9/19C.

M. Cooper, au nom de M. Valcourt, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition n<sup>o</sup> 343-0621 sujet de l'immigration.—Document parlementaire n<sup>o</sup> 343-9/85.